

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 19-02-2026 11:19:28 AM Subject: Formation of the Board Committees	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن التاريخ: 19-02-2026 11:19:28 AM الموضوع: تشكيل لجان مجلس الإدارة
Subject: Formation of the Board Committees. With reference to the above subject, and in accordance with the provisions of paragraph (W) of Article (8) of the Disclosure Instructions for Issuing Companies, the accounting standards and auditing standards for the year 2004 and their amendments, we would like to inform you that the Board of Directors of Gulf Insurance Group – Jordan, in its meeting held on 18/02/2026, has resolved to form the committees emanating from the Board of Directors as follows: 1. Governance and Compliance Committee: a. Mr. Hanna Sawalha – Chairman b. H.E. Mr. Nasser Al-Lozi – Member c. Mr. Mazen Tabbalat – Member d. Dr. Abdullah Sultan – Member e. Mr. Ahmad Al-Sallakh – Member 2. Nominations and Remunerations Committee: a. Mr. Mazen Tabbalat – Chairman b. H.E. Mr. Nasser Al-Lozi – Member c. Mr. Dawoud Issa – Member 3. Audit Committee: a. Mr. Dawoud Issa – Chairman b. Mr. Ahmad Al-Sallakh – Member c. Mr. Hanna Sawalha – Member d. Dr. Abdullah Sultan – Member 4. Risk Management Committee: a. Mr. Ahmad Al-Sallakh – Chairman b. Ms. Gunka Olsuy – Member c. Mr. Mazen Tablit – Member d. Dr. Ali Wazaney – Member e. Ms. Ola Sammour – Member 5. Investment Committee: a. H.E. Mr. Nasser Al-Lozi – Chairman b. Mr. Fareed Saber – Member c. Dr. Ali Wazaney – Member Best regards,	الموضوع: تشكيل لجان مجلس الإدارة بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام البند (و) من المادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها، فإننا نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن قد قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 18/02/2026، تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الإدارة الشركة، وعلى النحو التالي: 1. لجنة الحوكمة والامتثال: أ. السيد / حنا صوالحة (رئيساً) ب. معالي السيد/ ناصر اللوزي (عضو) ج. السيد / مازن طبلت (عضو) د. الدكتور/ عبد الله سلطان (عضو) هـ. السيد / أحمد السلاخ (عضو) 2. لجنة الترشيحات والمكافآت: أ. السيد / مازن طبلت (رئيساً) ب. معالي السيد / ناصر اللوزي (عضو) ج. السيد/ داود عيسى (عضو) 3. لجنة التدقيق: أ. السيد/ داود عيسى (رئيساً) ب. السيد/ أحمد السلاخ (عضو) ج. السيد/ حنا صوالحه (عضو) د. الدكتور/ عبد الله سلطان (عضو) 4. لجنة إدارة المخاطر: أ. السيد/ أحمد السلاخ (رئيساً) ب. السيدة/ جونكا أولسوي (عضو) ج. السيد/ مازن طبلت (عضو) د. الدكتور/ علي الوزني (عضو) هـ. السيدة/ علا سمور (عضو) 5. لجنة الاستثمار: أ. معالي السيد/ ناصر اللوزي (رئيساً) ب. السيد/ فريد صابر (عضو) ج. الدكتور/ علي الوزني (عضو) وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،
18-02-2026	18-02-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: مريانا ابو ديه	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: مريانا ابو ديه